

Title (en)
SUNSHADE, IN PARTICULAR SUNSHADE WITH STAND.

Title (de)
SCHIRM, INSBESONDERE STANDSCHIRM.

Title (fr)
PARASOL, NOTAMMENT PARASOL AVEC SUPPORT.

Publication
EP 0526607 A1 19930210 (DE)

Application
EP 92905120 A 19920225

Priority
• DE 4106147 A 19910227
• DE 9200155 W 19920225

Abstract (en)
[origin: US5329953A] PCT No. PCT/DE92/00155 Sec. 371 Date Oct. 27, 1992 Sec. 102(e) Date Oct. 27, 1992 PCT Filed Feb. 25, 1992 PCT Pub. No. WO92/15218 PCT Pub. Date Sep. 17, 1992. In the case of an umbrella, in particular a stand umbrella, sunshade, garden umbrella and the like, having a framework, a roof construction and an umbrella roof, in which the roof rods (5) are articulated on a pole part (2), which is displaceable telescopically in relation to the stand tube (1) and bears a crown (3), and displaceable along the stand tube (1) is a runner (4), on which supporting struts (6) articulated on the roof rods (5) act in a jointed manner, crown (3) and runner (4) moving oppositely upon opening and closing of the umbrella, for simpler opening of the umbrella and tensioning of the umbrella roof there is provided an auxiliary strut (8), which is jointedly arranged above the runner (4) between umbrella pole (1) and at least one roof rod (5), and the runner (4) is provided with a locking device (12), by which said runner can be arrested in its upper position and the umbrella roof can be tensioned.

Abstract (fr)
Parasol, notamment parasol avec support, parasol courant, parasol de jardin et analogue, comprenant une carcasse, une construction formant une monture et une couverture. Les baleines (5) de cette couverture sont articulées à un élément de mât (2) portant une couronne (3) et déplaçable de façon télescopique vis-à-vis d'un tube-support (1), un manchon mobile (4) étant monté coulissant le long du tube-support (1), manchon sur lequel sont montées articulées des fourchettes (6), elles-mêmes articulées aux baleines (5). La couronne (3) et le manchon mobile (4) se déplacent en sens contraire à l'ouverture et à la fermeture du parasol. Dans le but d'obtenir une ouverture plus facile du parasol et une tension de la couverture, il est prévu une fourchette auxiliaire (8) montée articulée, au-dessus du manchon mobile (4), entre le tube-support formant le mât (1) et au moins une baleine (5), et le manchon mobile (4) est muni d'un dispositif de verrouillage (12) au moyen duquel ledit manchon est bloqué dans sa position supérieure et la couverture est tendue.

IPC 1-7
A45B 25/14

IPC 8 full level
A45B 9/02 (2006.01); **A45B 17/00** (2006.01); **A45B 19/04** (2006.01); **A45B 23/00** (2006.01); **A45B 25/02** (2006.01); **A45B 25/14** (2006.01); **E04H 15/28** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)
A45B 19/04 (2013.01 - EP US); **A45B 23/00** (2013.01 - EP KR US); **A45B 25/02** (2013.01 - EP US); **A45B 25/14** (2013.01 - EP KR US); **A45B 2023/0012** (2013.01 - EP US); **A45B 2025/105** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9215218A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)
US 5329953 A 19940719; AT E112941 T1 19941115; AU 1268592 A 19921006; AU 648148 B2 19940414; CA 2081310 A1 19920828; CA 2081310 C 19951212; CZ 278994 B6 19941116; CZ 313392 A3 19940518; DE 4106147 A1 19920903; DE 4106147 C2 19930311; DE 59200653 D1 19941124; DE 9113211 U1 19920402; DK 0526607 T3 19950418; EP 0526607 A1 19930210; EP 0526607 B1 19941019; ES 2065778 T3 19950216; GE P19971074 B 19971027; HU 212411 B 19960628; HU 9203227 D0 19930301; HU T67629 A 19950428; JP 2531915 B2 19960904; JP H05506385 A 19930922; KR 930700026 A 19930313; KR 950008303 B1 19950727; PL 166648 B1 19950630; RU 2071714 C1 19970120; UA 25936 C2 19990226; WO 9215218 A1 19920917

DOCDB simple family (application)
US 94635192 A 19921027; AT 92905120 T 19920225; AU 1268592 A 19920225; CA 2081310 A 19920225; CS 313392 A 19920225; DE 4106147 A 19910227; DE 59200653 T 19920225; DE 9113211 U 19910227; DE 9200155 W 19920225; DK 92905120 T 19920225; EP 92905120 A 19920225; ES 92905120 T 19920225; GE AP1992002372 A 19920225; HU 9203227 A 19920225; JP 50486992 A 19920225; KR 920702675 A 19921027; PL 29662292 A 19920225; RU 92016404 A 19920225; UA 93003694 A 19920225